
OBČINA DOBROVA- POLHOV GRADEC      
Občinski svet 
Ul. Vladimirja Dolničarja 2   
1356 Dobrova 
 
 

Z A P I S N I K  
10. redne seje občinskega sveta Občine Dobrova- Polhov Gradec, ki je bila v sredo,  
25.02. 2004 ob 19.00 uri v prostorih kulturnega doma Jakoba Trobca v Polhovem Gradcu.  
 
Prisotni svetniki : 
Franc Bradeško, Janko Dolinar, Dr. Janko Dolinar, Anton Gerjolj, Harison Kirinčič, Jože 
Oven, Marjan Pograjc, Viktor Prosen, Marjan Plestenjak, Franc Setnikar, Damjan Širca,  
Milan Velkovrh, Leopold Oblak, Olga Skopec, Anton Potočnik.  
 
Odsotni svetniki: Mateja Rotar, - opr. odsotna. 
 
župan Lovro Mrak,   
 
Vabljeni: predstavnik JP Energetika Ljubljana, d.o.o., Snaga, gospod Smolnikar  
 
Ostali prisotni:  Jože Brezovec, Helena Čuk, Tadeja Plestenjak, Barbara Velkovrh, Boris 
Krnjajič, Mateja Tavčar, delavci občinske uprave. 
 
Župan je svetnike pozdravil in ugotovil, da je seja sklepčna. Glede na to, da je bil na sejo 
občinskega sveta povabljen predstavnik javnega podjetja Energetika, gospod Smolnikar, da 
bo svetnikom predstavil pomen in vplive prisotnosti plinifikacije v naši občini ter vzporedno 
odgovarjal na strokovna vprašanja v zvezi z  predlogom Odloka o načinu izvajanja 
gospodarske javne službe oskrbe s plinom v občini Dobrova- Polhov Gradec, ki je na 
občinskem svetu v drugem branju. Predlagani odlok ureja način opravljanja izbirne lokalne 
gospodarsake javne službe oskrbe s plinom in splošne pogoje za dobavo in odjem plina v 
občini, ki obsega distribucijo in dobavo zemeljskega plina iz omrežja in upravljanje 
distribucijskega plinovodnega  omrežja.  
 
Ad 1) Predlog odloka o načinu izvajanja gospodarske javne službe o oskrbi s plinom v 
občini Dobrova- Polhov Gradec 
 
Občinski svet  je na prvi obravnavi osnutka odloka sprejel  sklepe, da se iz 4. člena črta že 
vnaprej definirani izvajalec Javne gospodarske službe oskrbe s plinom (Javno podjetje 
Energetika Ljubljana d.o.o.), in da se namesto tega zapiše, da se bo izvajanje omenjene 
dejavnosti uredilo s posebno pogodbo. Skladno s tem se vsebinsko popravijo tudi vsi drugi 
členi, ki se navezujejo na spremembo izbire izvajalca javne gospodarske službe oskrbe s 
plinom. Poleg tega je naj bi se iz osnutka odloka črtala 22. člen  in 23. člen odloka. 
 
Javno podjetje Energetika je občinskemu svetu predlagalo, da se ohrani prvotno predlagan 
tekst 4. člena, ki je bil pripravljen za prvo obravnavo in da se 22. in 23. člen  ne črtata, ampak 
ostaneta v prvotnem besedilu, ki je bil pripravljen za prvo obravnavo. 
Predstavnik Energetike g. Smolnikar je svetnikom v kratkem predstavil stališče. Povedal je, 
da se trg z energijo odpira, Energetika se širi tudi v primestne občine. Ne glede na relativno 
nizko gostoto odjema v občini (redka individualna pozidava, velike razdalje med naselij) ima 
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Energetika v načrtu v obdobju petih let na področju občine investirati preko 500 MIO v 
izgradnjo novih omrežij, v prvi fazi 130 MIO naslednje leto- za naselja Podsmreka, 
Draževnik, Komanija ter nadalje za naselja Dobrova, Šujica, Gabrje in okolica, Stranska vas.  
Glede na predlagane spremembe odloka  je podal pojasnilo, da v skladu z Zakonom o 
gospodarskih javnih službah lahko lokalna skupnost zagotovi izvajanje javne službe oskrbe s 
plinom v občini Dobrova - Polhov Gradec le na dva smiselna načina: v javnem podjetju ali z 
dajanjem koncesij, glede na drugo možnost pa je občina Vodice primer, da se ta alternativa ne 
obnese. Občina je prav tako tudi solastnica Holdinga Ljubljana in s tem posredno tudi Javnega 
podjetja Energetika Ljubljana in kot taka že soustanoviteljica tega javnega podjetja, je edino 
smiselno, da odda izvajanje gospodarske javne službe  oskrbe s plinom v občini Dobrova - 
Polhov Gradec temu podjetju. Za to občini ni potrebno zagotavljati nobenih dodatnih 
sredstev, prav tako, pa je s tem zagotovljen vpliv na delovanje podjetja in njegovih razvojnih 
načrtov, to je plinifikacije občine. Na Holdingu Ljubljana se poleg tega, po sklepu ustavnega 
sodišča pripravlja reorganizacija in predvidoma bo v skladu z določili Energetskega zakona 
ustanovljen »Skupni organ Javnega podjetja Energetika Ljubljana«. V tem organu bodo 
zastopani vsi župani občin, ki so lastnice Holdinga, torej tudi občine Dobrova – Polhov 
Gradec. Ta organ bo odločal o vseh pomembnih dejavnosti javnega podjetja. 
Prav tako je predlagal, da se člena 22 in 23 obravnavanega predloga odloka ne črtata.  
 
V razpravi pod to točko dnevnega reda so sodelovali svetniki Harison Kirinčič, Franc 
Setnikar, Leopold Oblak, Damjan Širca, Jože Oven, Anton Potočnik, Janko Dolinar, Marjan 
Pograjc. Kirinčič je izpostavil monopol podjetja in rušenje možnosti izbire izvajalca ter  
relacijo, ki bi nastala po sprejemu odloka in izgradnji mreže. Menil je, da četrti člen 
predstavlja izključna pravila Energetike, 22. in 23. člen odloka pa neke vrste »prodajo« 
občanov Energetiki. Namreč omenjena člena se nanašata na obveznost priključitve na 
plinovod ter možnost izstopa iz oskrbe s plinom le s soglasjem Energetike.  Meni, da sta 
omenjena člena nepotrebna.   Setnikar je smatral, da člena 22 in 23 predstavljata le varovalko 
za Energetiko ter se z njima ni strinjal.  Oblak se je prav tako pridružil odklonilnemu stališču 
na omenjene člene ter dejal, da nima pomislekov, da se občani ne bi priklapljali, v kolikor 
bodo storitve Energetike konkurenčne, kar pa pomeni, da se tudi za odklapljanje iz takih 
sistemov ni bati. Dejal je, naj se v odlok zapiše, da se bo zagotavljala enakost cene v vseh 
občinah, saj meni da imamo premajhen vpliv v Holdingu glede na delež. Širca je dejal, da bo 
nova zakonodaja ločila distribucijo od prodaje ter da si hude razlike v ceni glede na razluične 
dobavitelje ne bomo mogli privoščiti. Smolnikar je zagotovil, da bo že omenjeni skupni organ 
v Holdingu vplival na razvoj, cene in tarife oz. regulacijo cen, ki pa naj bi bila predvidoma v 
vseh občinah enaka ter poudaril, da je trenutno ključni cilj podjetja, katerega predstavlja, 
pridobiti potrošnika. Širca je v smislu varovanja nizke cene predlagal, da se v odlok vključi 
definicija, ki bi višino cene v občini navezovala na ceno v MOL, prav tako pa pozval g. 
Smolnikarja, da bo izdelane katastre plinskega omrežja posredoval občini, po možnosti v 
digitalni obliki. Oven je dejal, da že glavni vod predstavlja obremenitev za okolje. Opozoril je 
svetnike, da če potrdijo dolok, devetdeset odstotkov občanov po drugi strani izpostavijo 
kontrolam ustreznosti gorišč drugih energentov.  Dolinar je prav tako menil, da bi bilo 
primerno, da se v odlok vgradi varovalka za ceno, ter naj se določijo še roki izvedbe 
investicij.  Pograjc je zastavil vprašanje, ali so postavljene kakšne omejitve v zvezi s 
priključitvijo nadaljnjih novih gradenj? Smolnikar je zagotovil, da ne. Potočnik je izpostavil 
nezmožnost plačevanja iz socialnih razlogov ter povprašal, kakšni okvirno bi bili stroški 
priklopa. Smolnikar je povedal, približno z notranjo in zunanjo instalacijo cca. 350.000,00 Sit.         
Po izčrpani razpravi je župan dal predlog odloka s črtanim 22. in 23. členom na glasovanje:   
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Sklep 90a/1/10  
Občinski svet sprejme Odlok o načinu izvajanja gospodarske javne službe o oskrbi s plinom v 
občini Dobrova- Polhov Gradec.  
ZA: 14 glasov            PROTI: 0 glasov 
Sklep je bil sprejet.   
 
V nadaljevanju seje je župan svetnike pozval, če se strinjajo z ostalimi točkami dnevnega reda 
glede na to, da je prva točka zaradi poročevalca že bila izvedena ; 
 
- Potrditev zapisnika 9. redne seje občinskega sveta  
- Vprašanja in pobude svetnikov  
- Predlog Pravilnika o enkratni pomoči za novorojence v občini Dobrova- Polhov Gradec    
- Razno  
 
Dnevni red je bil soglasno sprejet.  
 
Ad 2) Potrditev zapisnika 9. redne seje občinskega sveta  
 
Zapisnik 9. redne seje občinskega sveta je bil soglasno sprejet.  
 
Ad 3) Vprašanja in pobude svetnikov  
 
Svetniki so z gradivom prejeli na vprašanja g. Velkovrha tabele o višini sredstev za delovanje 
KS in ostala sredstva v letu 2003, odgovor na pobudo g. Potočnika o pobudi za razširitev 
mestnega potniškega prometa do Dobrove, ki je bil podrobneje opisan tudi v občinskem 
glasilu, odgovor g. Plestenjaku v zvezi z dogajanji z zemljišči bivših agrarnih skupnosti na 
območju občine, pobudo g. Bradeška v zvezi z nudenjem pomoči pri vodenju finančnih 
dokumentov JZ PG.  
 

• Velkovrh Milan je opozoril na neodgovornost sprejemanja sklepa 82/1/9- prodajo 
premoženja občine ter poraba sredstev po krajevnih skupnostih, v katerih se je 
zemljišče nahajalo. Predlaga, da se na sejah vodi poseben spis glasovanj svetnikov, ki 
so bili ZA ali PROTI izglasovanim sklepom.  Po Poslovniku občinskega sveta  že 
sedaj obstaja možnost, da svetnik obrazloži svoj glas.   

• Potočnik Anton je pred pričetkom seje posredoval naslednja pisna vprašanja in 
pobude: - pobuda za sprejem pravilnika o urejanju reda psov in drugih domačih živali, 
- pobuda za uvedbo tržnih dni na Dobrovi, - odgovor na vprašanje v zvezi z urejanjem 
funkcionalnega zemljišča pri bloku pri spodnji šoli in o usodi garaž v tem bloku, 
- pobuda za sprejem odloka o turistični taksi,  iz katere bi dobivali dodatna sredstva 

za urejanje zelenic, parkov in drugih objektov, pobuda za čimpejšen sprejem 
Pravilnika o delitvi proračunskih sredstev za turistična društva; predlog pravilnika 
je pregledal tudi že UO TZD in nanj podal pozitivno mnenje.   Potočnik na podan 
odgovor o uvedbi prometa ni bil zadovoljen.  

• Širca Damjan je vprašal, ali bodo sredstva od prodaje zemljišč namenjena za izgradnjo 
šole na Dobrovi? Župan mu je pritrdilno odgovoril.  
• Dolinar Janko je zastavil vprašanje v zvezi gradnjo šole na Dobrovi. Bil je mnenja, da 
ne Odbor za šolstvo, ne kraj, niti občinski svet se ni jasno opredelil o nameravani gradnji, 
saj ni bili zadostnih informacij. Menil je, da je potrebno stvari predhodno pravilno 
predstaviti. Jože Brezovec iz uprave je povedal, da je bila idejna rešitev izdelana že v 
prejšnjem mandatu, idejni projekti so bili tudi že predstavljeni. Vendar meni, da v kolikor 
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je to potrebno, se podobna predstavitev lahko izvede še enkrat. Župan je v odgovor tudi 
povedal, da preden bo realizacija projekta dokončno potrjena na občinskem svetu, je 
potrebno sestaviti ustrezno finančno konstrukcijo, pridobiti sredstva Ministrstva za 
šolstvo, ter šele po zagotovitvi zadostnosti sredstev bo občinski svet dokončno potrdil 
projekt izgradnje šole. Sredstva, namenjena za gradnjo, se ne bodo zapravila v druge 
namene.Župan je povedal tudi, da je občina že kandidirala tudi za sredstva športne 
fundacije, za izdelavo projektov, vendar v letošnjem letu v ta namen država sredstev 
nipodeljevala. Kirinčič Harison pa je kot predsednik Odbora za šolstvo povedal, da drži, 
da je bil idejni projekt že narejen. Povedal je, da se odbor načeloma strinja z gradnjo šole 
oziroma prizidka učilnic, vrtca in telovadnice. Odbor tudi podpira zaporedje faz; najprej 
izgradnja učilnic, nato obnova stare šole, izgradnja telovadnice in nato vrtec. Župan je 
odboru tudi predstavil spremenjeno zaporedje- namreč prva bi v izgradnjo šla telovadnica, 
ker bi lažje pridobili državna sredstva in odbor je sprejel sklep, da se tako investicija tudi 
realizira. Še vedno pa je mnenja, da je najbolj potrebno zagotoviti dodatne učilnice.   
Vendar pa ima do uprave in župana prošnjo: V pisni obliki naj se za občinske svetnike 
pripravi informacija o gradnji s finančno konstrukcijo.   
• Plestenjak Marjan je zastavil pismena vprašanja; ureditev lastninskega razmerja med 
KS Polhov Gradec in Koprivec Francom, Reševanje prometne varnosti v občini; središče 
Polhovega Gradca (manjkajo talne oznake, prehodni za pešce, označbe na križišču pri 
avtobusni postaji), Asfaltiranje poti v Dolenji vasi, kdaj bo Odbor za gospodarstvo in 
turizem pripravil dolgoročni razvoj turizma v občini? Zanimalo ga je tudi v zvezi z 
odprodajo parcele v Srednji vasi. Mateja Tavčar iz uprave mu je povedala, da je za 
omenjeno parcelo, za katero je občinski svet bil mnenja, da se odproda, že naročena 
parcelacija, saj del parcele leži v kmetijskem območju in navedeni del pripada na podlagi 
Zakona o javnih skladih Skladu kmetijskih zemljišč in gozdov RS. Po izvedenem 
postopku  se bo parcela odprodala po postopku in na način, kot ga predvideva Uredba o 
odprodaji stvarnega in premičbega premoženja države in občin. Podal je tudi pobudo za 
obnovo RC ceste skozi polhograjsko dolino. Menil je, da bo večji učinek, če se povežemo 
z občino Gorenja vas in skupno kandidiramo za prioritetno obravnavo omenjene ceste. 
Župan je povedal, da je z županom občine Gorenja vas g. Bogatajem večkrat v kontaktu in 
meni, da ne bo problemov pri navezovanju tovrstnih sodelovanj. Svetnik Plestenjak je 
povedal, da je zadovloljen s pisnim odgovorom v zvezi z agrarnimi skupnosti, vendar je 
menil, da je potrebno najti odgovornega za nesprovedbo zahtevka za vrnitev tovrstnega 
premoženja.   
• Pograjc Marjan je podal pobudo za preučitev možnosti za razdelitev občine v dva 
volilna okraja, zanima ga, kdaj bo stekla gradnja kolesarskih poti, ter kdaj se bo področje  
urbanizma v občini uredilo- novi urbanist.   
• Kirinčič Harison je podal pobudo, da se izdela ekonomska raziskava na področju 
rezvoja občine v smislu ugotovitve, kam naj se občina usmerja; kot spalno naselje ali 
turistično ali podjetniško usmerjena občina.  
• Oven Jože je povedal, da je bila na občino posredovana prošnja za finančno pomoč pri 
obnovi vodooskrbnega sistema na Hruševem. Povedal je, da je problem pereč, saj gre za 
oskrbo 23 hiš, izdana pa je že tudi odločba inšpektorja za takojšnjo sanacijo. V razpravi 
pod omenjeno temo so sodelovali svetniki Širca, Oblak, Kirinčič, Pograjc in Setnikar. Bili 
so mnenja, da je potrebno zagotavljati zdravo pitno vodo, urediti sistem vodooskrbe v 
občini, izdelati kataster ter oceniti vrednost vodovodov ter zavesti premoženje. 
Izpostavljeno problematiko bo obravnaval Odbor za komunalo na svoji seji. Svetnik Oven 
je podal tudi vprašanje, zakaj so se med javno razgrnitvijo sprememb prostorskega plana 
menjale karte in posumil v nepravilnosti ter dejal, da občinski svet ni bil obveščen o 
predlogih obrtnih con, ki naj bi jih predlagala občina. Boris Krnjajič iz uprave mu je 
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pojasnil, da je do menjave prišlo le zaradi večje preglednosti- nove so bile poleg 
slikovnega dela, ki je označeval navedene pobude za spremembo prostorskega plana kot 
primerne, delno primerne in neprimerne, označene še s parcelnimi številkami zaradi večje 
preglednosti. Stanje kart se ni spreminjalo. Na naslednji seji občinskega sveta bodo 
svetniki pregledali in pripravili predlog, ki bo posredovan v nadaljnjo presojo 
ministrstvom, ki po zakonodaji sodelujejo pri tovrstnih postopkih.  
•   Velkovrh Milan je zastavil več vprašanj; kdo čisti- pluži avtobusne postaje- po 
njegovem mnenju so nezadovoljivo očiščene. Zanimalo ga je, kaj se dogaja z zemljiščem 
g. Suhadolc na Dobrovi,  nejasne so mu investicije, izvedene s strani CPL (pločnik Šujica, 
cesta Babna Gora), prav tako mu porazdelitev sredstev oz. nakazil na račun krajevnih 
skupnosti ni jasna. Setnikar je podal ugotovitev, da so ceste v občini dobro splužene in 
vzdrževane, potrebno je le obvestiti vzdrževalca, naj pri zasebnih izvozih, avtobusnih 
postajah in drugih pomembnih točkah bolj pozorno pazijo, kam naplužijo odvečen sneg. 
• Širca Damjan je podal pobudo, da prevoznike, ki vozijo težak gradbeni material na 
gradbišča skupinskih gradenj, po javnih poteh, občina pogodbeno zaveže, da v primeru 
poškodovanja vozišč le-te sanirajo.  

 
Svetnik Kirinčič Harison je zapustil sejo.  
 
Ad 4) Predlog Pravilnika o enkratni pomoči za novorojence v občini Dobrova- Polhov  
           Gradec    
 
Svetniki so z gradivom za sejo prejeli predlog pravilnika k tej točki dnevnega reda, z 
obrazložitvijo.  Ker je obdarovanje novorojenčkov že utečeno, so svetniki brez pripomb 
sprejeli omenjeni predlog pravilnika ter določitev višine sredstev v ta namen, ki se potrjuje 
enkrat letno s sklepom občinskega sveta.  
Župan je dal na glasovanje naslednja sklepa:  
 
Sklep 91/2/10 
Občinski svet občine Dobrova- Polhov Gradec jme Pravilnik o enkratni pomoči za 
novorojence v občini Dobrova- Polhov Gradec, v predlagani vsebini.  
Sklep je bil soglasno sprejet.  
 
Sklep 92/3/10 
V letu 2004 se za namen obdarovanja novorojenčkov v občini Dobrova- Polhov Gradec, 
določi višina 60.000,00 Sit za otroka.   
Sklep je bil soglasno sprejet.  
 
Ad 5) Razno  
 
Pod točko razno ni bilo razprave.  
 
 
Seja je bila končana ob 21. 15 uri.  
 
 
Zapisala: Mateja Tavčar 
 

Lovro MRAK 
    Župan  


